
              

  

 
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 24.10.23 

 kl. 17.00 – 20.00 på Valdemarskolen  

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Anita, Jørn, Tove, Hanne, Lone og Mette.  

Afbud: Jørn og Hans 

 

  

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til eventuelt. 

 

Stine  B 17.00  Godkendt 

2. Fællesfoto til skolens hjemmeside   

 

Mette/Lone  17.05   

3. Den pædagogiske dag  
- Hvad blev der arbejdet med?  

- Hvad og hvordan får vi det 

kommunikeret ud til alle 
forældre? 

 

Mette/Lone  D/B 17.15   Vi havde pædagogisk dag lørdag den 30. september, 
hvor vi arbejdede med de pædagogiske pejlemærker, der 

skal ende ud i et pædagogisk grundlag. Der blev også 

præsenteret en reflektionssti, som et arbejdsredskab.  
Vores pædagogiske pejlemærker er:  

 
1. Deltagelsesmuligheder handler om 

mangfoldighed og variation – at have blik for de 
uanede muligheder. 

2. Vi skal have blik for forforståelser og turde 
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udfordre dem. 

3. Alle elever skal være i privilegerede positioner på  
skift. 

4. Vi øver os - og udvikler læringsmiljøer der passer 
til eleverne – og det må godt være sjovt. 

 

Der vil blive arbejdet med pejlemærkerne på 
afdelingsmøder og teammøder i resten af dette skoleår, 

og ligeledes fremadrettet. 
 

Kommunikation til forældrene: evt. op mod sommerferie 

når der foreligger et pædagogisk grundlag. Bestyrelsen 
foreslår at det gerne må være i form af en video (elever, 

medarbejder, bestyrelsesmedlemmer og ledelse) og evt. 
lidt skriftlig kommunikation. 

 

4. Indsatsområder i 2023-24 og 

skoleudviklingssamtalen d. 
14.12.23 kl. 11.00 – 12.30  

 – ideer til temaer 

 
Mette opsummerer kort, hvad vi havde 

på som temaer sidste år.  
 

Alle   D 17.30  Indsatsområder: De pæd. pejlemærker og 

reflektionsmodellen, nye afdelingsopdelinger, hvordan 
arbejder vi sammen på tværs af fagligheder i 

klasserummet, teknologiforståelse, skoleskak, 

skolebiblioteket (PLC), Erasmus+ (EU finansieret 
projekt, hvor det er muligt at sende elever, medarbejdere, 

ledelse på skolebesøg/uddannelse på skoler i EU)  
 

Ideer til temaer til skoleudviklingssamtalen: elevfravær, 

pladsudfordringer, delvis inklusion af vores elever i 
almene klasser 

  

5. Økonomi  
- Forventet regnskab og resultat 

2023  

 

Mette  O 17.50  Det går økonomisk planmæssigt og Mette melder et 
forventet mindreforbrug ind på ca. 1,3 millioner.  

 

Vi har pt. gang i indretning af skolens læringsarealer 
både inde og ude. Der sætter hegn omkring et område 

foran bygning 8, og der vil blive etableret en legeplads 
for Ai og Am. Vi har også købt Borgens legeplads, og 

der bliver også sat hegn omkring den. 
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SPISE-PAUSE 

  
 

  18.00   

6. Taxa/kørselsforhold på 

Valdemarskolen – hvor er vi nu?  

 

 Lone/Mette  O/D 18.20  Vi er udfordret af, der er mange elever og dermed mange 

taxaer, der henter/aflevere elever ved taxa Øst.  

 
Vi arbejder på at lave en ny og ekstra taxaplads ved taxa 

Øst ved at afskaffe nogle almindelige parkeringspladser 
for enden af Hallen og lave Taxa p-pladser i stedet for.  

 

Vi sætter akustikplader op på stengangene ved Taxa Øst, 
da støjniveauet er meget højt.  

 
Der etableres nye parkeringspladser til forældre og 

medarbejdere for enden af bygning 10 (Faggangen). 

 

7. Digital dannelse på 
Valdemarskolen  

 

- Indledende drøftelserne af 
hvordan vi synes vi skal 

arbejder med digitaldannelse 
hos os.  

- Hvad er vigtig for os i forhold 

til brug af skærme, digitale 
undervisningsmidler, 

kommunikation og digitale 
platforme. 

 

Diverse bilag med inspiration er 
sendt med dagsordenen.  

  

 Alle  D  18. 30  Når princippet udarbejdes, skal vi tænke flg. ind: 
 

Hvorfor vil vi have et princip? 

Det skal være et overordnet princip 
De voksne er rollemodeller 

Handleplaner 
Anvisninger og ikke forbud 

Anbefalede aldersgrænser overholdes i skoleregi 

Hvad er skolens ansvar og hvad er forældrenes ansvar 
Der kan sættes links ind, fremfor at det bliver skrevet ind 

Max. 2 sider 
Ledelsen laver et udkast vedr. digital dannelse til mødet i 

januar 

 
 

8. Nyt fra Valdemarskolen  Alle  O  19.30  Forældrene   

• En forælder har henvendt sig i forhold til 

udfordringer med taxa, men bestyrelsen kan ikke 



 - 4 - 

gå ind i en konkret sag. 

• Dejligt med en plan for indholdet i 

feriepasningen med fast struktur og en oversigt 

over hvilke voksne, der var der de enkelte dage 
(Au). Vi blev opmærksomme på, at det ikke var 

alle spor, der havde sendt en detaljeret oversigt til 
hjemmene. Vi fortsætter arbejdet med at få gode 

og informative planer ud for feriepasningen.  

• Evaluering fra forældreside/medarbejderside af 

sammenlægning/flytning af sporene 

 
Medarbejderne  

• Intet nyt. 

 

Ledelsen 

• Handicapparkering v. hovedindgangen  

• Feriepasningen  

• Samrådsmøde d. 16.11.23 – Mette og evt. Stine 

deltager 

• Tour de Bestyrelse d. 30.10.23 – ingen deltagelse 

fra forældreside 

• Logo og oversigtskort/skilte – hvor langt er vi? 

De er klar til at gå i print og logoet kommer på 

brevpapir, på dørene ind til afdelingerne og 
glaspartiet på hovedindgangen 

• Evaluering af motionsdagen – der laves en hel 

motionsdag næste år. 2 medarbejdere fra hvert 

spor deltager i et udvalg med nogle tovholdere og 
med varieret indhold som fx løb, cykling, dans 

mm. 

 

 

9. Eventuelt og punkter til næste 

møde onsdag d.29.11.23 eller 
kommende møder. 

 

 Alle    19.50 Punkter til næste møde:  

- Fysio- og ergoterapi på Valdemarskolen, 
undervisningsrelateret og vederlagsfrit.  

Linda og Rikke er inviteret med på næste 
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møde til at fortælle om deres arbejde.  

Forslag fra bestyrelsen om Åben terapi – 
rådgivning til familierne 

 
- Ideer til temaer til skoleudviklings-samtalen 

 

 

   


